
PODIVNÁ HRA OKOLO SPUTNIKA V NA
SLOVENSKU. PREČO UŽ MESIAC LEŽÍ V
SKLADE? ZASIAHLA PHARMA-MAFIA A
AMERICKÁ AMBASÁDA? ZDRAVIE A ŽIVOTY
ĽUDÍ SÚ SAMOZREJME AŽ NA POSLEDNOM
MIESTE. TU JE ALIBISTICKÁ
NEPREKVAPIVÁ ODPOVEĎ MINISTERSTVA
ZDRAVOTNÍCTVA
- CZ24 News | 2. dubna 2021

SLOVENSKO: Okolo ruskej vakcíny Sputnik V sa na Slovensku spustila čudesná hra. Mala
to byť záchrana kvôli meškajúcim západným vakcínam. Nakoniec však Sputnik V vláda drží
už mesiac v sklade a ľudia ďalej umierajú. Opýtali sme sa ministerstva zdravotníctva, čo sa
deje. Odpoveď mnohých (ne)prekvapí

Mala to byť záchrana. Sputnik V nám už však mesiac leží v sklade. Bývalý premiér Igor Matovič
spoločne s vtedajším ministrom zdravotníctva Marekom Krajčím 1. marca slávnostne privítali na
košickom letisku 200 000 kusov ruskej vakcíny Sputnik V. Dovedna má prísť na Slovensko až 2
milióny kusov, do konca júna.
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Matovič s Krajčím to prezentovali ako veľký úspech. Mala to byť akási rýchla náhrada za meškajúce
západné vakcíny, ktorá zachráni mnoho ľudských životov. Sputnik V dostal od ministra zdravotníctva
výnimku. Matovič s Krajčím tvrdili, že očkovať sa začne o 2 týždne.

Odvtedy už však prešiel celý mesiac a ruské vakcíny nám stále ležia v sklade v Šarišských
Michaľanoch.

Čudná odpoveď z ministerstva zdravotníctva

Opýtali sme sa preto ministerstva zdravotníctva, prečo sa vakcínami Sputnik V dodnes ešte
neočkuje. A prečo sú vôbec potrebné takéto rozsiahle skúšky a testy vakcíny Sputnik V, keď už
existuje výnimka od exministra Krajčího.

Stručnú odpoveď nám zaslala hovorkyňa ministerstva zdravotníctva Zuzana Eliášová: „Aktuálne
prebiehajú laboratórne testovania predmetnej vakcíny, v nadväznosti na ich závery budeme
komplexne informovať.“

Ministerstvo nám teda neodpovedalo, prečo sú potrebné takéto rozsiahle testy – napríklad aj na
myšiach, keď Sputnikom sa vo svete zaočkovali už milióny ľudí a minister Krajčí dal na Sputnik V
výnimku. Výnimky sú totiž aj na mnoho iných experimentálnych liekov a takáto „show“ s testovaním
sa okolo toho nedeje.

Hovorkyne ministerstva sme sa taktiež opýtali, kedy už budú dokončené laboratórne testy. Odpoveď
nám však do zverejnenia článku neposkytla.

 

Podivná hra so Sputnikom V

Zatiaľ teda môžeme len špekulovať, čo je za týmto podivným odďaľovaním očkovania ruskou vakcínou
Sputnik V. Aby sme pochopili čo sa vlastne deje, musíme sa vrátiť o mesiac späť.

Práve nákup a dovoz ruských vakcín Sputnik V spustil koaličnú krízu, ktorá vyústila do odchodu
premiéra Igora Matoviča zo svojho postu a taktiež do demisie ministra zdravotníctva Mareka
Krajčího. Odísť teda museli obaja aktéri nákupu ruskej vakcíny.

V kuloároch sa hovorí, že Matovič a Krajčí museli odísť, pretože kvôli nákupu ruskej
vakcíny stratili dôveru Spojených štátov Amerických. Je známym faktom, že Matovič bol
vydieraný svojimi dvomi najmenšími proamerickými koaličnými partnermi SaS a Za ľudí,
ktorí sa vyhrážali odchodom z vlády.

Či tam bola nejaká koordinácia s americkou ambasádou nevieme, no nie je tajomstvom, že USA vo
svete často využívajú tzv. svojich ľudí vo vládach na presadzovanie amerických záujmov. A očkovanie
ruskou vakcínou rozhodne nie je v americkom záujme.

 

Bezpodmienečná kapitulácia Igora Matoviča – zasiahla americká ambasáda?

Podivné bolo taktiež ukončenie vládnej krízy. Igor Matovič, ktorý je známy tým, že si nenechá len tak
brnkať po nose a svojim oponentom nič nedaruje, prekvapivo kapituloval bezpodmienečne. Svoju
demisiu nakoniec nepodmienil demisiami iných ministrov z proamerických strán SaS a Za ľudí.



Je možné, že Matovič bol ešte niekým/niečím vydieraný a preto musel kapitulovať
bezpodmienečne? Aby proamerické strany SaS a Za ľudí nemali žiadne straty? – ako
odmenu za to, že sa postavili proti Sputniku?

A čo ak to nebolo ešte všetko? K bezpodmienečnej kapitulácii by mohlo patriť aj stopnutie Sputnika
V. – logické zavŕšenie presadenia amerického záujmu na Slovensku.

 

Naťahovanie času

„Problém“ je však v tom, že zmluva s ruským výrobcom vakcín je už uzavretá a na Slovensku máme
200 000 vakcín Sputnik V. Zrušiť zmluvu a vrátiť vakcíny do Ruska by však slovenská verejnosť
nemusela prijať s nadšením.

Preto sa teraz zrejme vymýšľa čo s tým. A najlepšou výhovorkou prečo neočkujeme ruskými
vakcínami je, že najprv musíme urobiť nejaké testy, či je ruská vakcína bezpečná a účinná. A to
napriek tomu, že Sputnikom V sa očkuje vo vyše 50-tich krajinách sveta – bolo zaočkovaných už
milióny ľudí a žiadne abnormálne vedľajšie účinky neboli hlásené. Čo tak si vypýtať detailné dáta z
týchto krajín, aká je bezpečnosť a účinnosť vakcíny Sputnik V?

Namiesto toho na Slovensku picháme ruské vakcíny myšiam a stále sa vykonávajú nové a nové –
nekonečné testovania. – ako keby niekto zámerne naťahoval čas. Ale dokedy? Kým neskončí
expiračná doba, aby sme nimi nemohli očkovať? Dávky vakcín Sputnik V, ktoré máme v sklade by
mali expirovať v auguste. Potom ich vyhodíme do koša?

Takéto dlhé čakanie by však bolo pre verejnosť neakceptovateľné, preto sa zrejme čaká aspoň do
rozhodnutia Európskej liekovej agentúry EMA, ktorá taktiež posudzuje Sputnik V. Predpokladá sa, že
posudzovanie tam potrvá ešte dlhé týždne, možno mesiace.

Vzhľadom na geopolitiku, je vôbec otázne či Európska lieková agentúra (EMA) posúdi ruskú vakcínu
objektívne. Skôr sa zdá, že na ruskú vakcínu uvalí negatívny verdikt. A s tým zrejme rátajú ľudia,
ktorí na Slovensku rozohrali túto podivnú hru okolo Sputnika V.

Medzitým nám na Slovensku zomierajú stovky ľudí na ochorenie Covid-19. Ak by boli zaočkovaní
Sputnikom, mohli ešte žiť. Ľudia sa teda možno stali obeťami nechutnej geopolitickej hry.

 

Nový minister zdravotníctva pôsobil v štruktúrach NATO

Otázne je tiež to, kto nám vlastne vybral nového ministra zdravotníctva – teda človeka, ktorý bude
mať zásadný vplyv na to, čo bude so Sputnikom ďalej. Nový minister zdravotníctva Vladimír
Lengvarský je človek blízky proamerickému ministrovi Jaroslavovi Naďovi. Na post ministra sa
presunul z vojenskej nemocnice v Ružomberku, kde pôsobil ako riaditeľ.

Predtým pôsobil v štruktúrach vojenskej organizácie NATO, ktorá je predĺženou rukou USA v
Európe. Pôsobil vo výbore NATO pre riadenie vojenského zdravotníctva. Zúčastnil sa tiež na misiách
na Golanských výšinách a v Iraku. Takýto minister zdravotníctva zrejme vyhovuje USA.

Medzitým už na verejnosť prenikli informácie o stanovisku štátneho ústavu pre kontrolu liečiv
(ŠÚKL), na čele s kontroverznou riaditeľkou Zuzanou Baťovou, ktorá mala negatívne vyjadrenia voči
ruskej vakcíne už pred jej testovaním. A pochybnosti o jej objektívnom hodnotení sa potvrdili. ŠÚKL



má údajne výhrady voči používaniu ruskej vakcíny Sputnik V.

A pekne to do seba zapadá. ŠÚKL očkovanie ruskou vakcínou neodporúča a nový minister, ktorý
pôsobil v NATO štruktúrach sa môže na tento posudok odvolať a oznámiť verejnosti, že musíme
počkať na registráciu pochybnou Európskou liekovou agentúrou. Komu takýto scenár vyhovuje?
Vietor fúka spoza veľkej mláky.

 

Zdroj: https://www.hlavnespravy.sk/


